
اعتراض فدراسیون ایران به فیفا
»خلیج فارس« نامی اصیل و تاریخی است

فدراس��یون فوتبال نس��بت به اس��تفاده از عنوانی 
مجع��ول برای رقابت های کش��ورهای ع��رب به فیفا 
اعتراض خواهد کرد. فدراسیون فوتبال اعلام کرد: در پی 
استفاده از واژه ای مجعول به جای عنوان تاریخی خلیج 
همیشه فارس در رقابت های جام ملت های کشورهای 
عربی، فدراسیون فوتبال ضمن تاکید بر مفاهیم عمیق 
خلیج فارس، این عنوان برجای مانده از کهن ترین منابع 
تاریخی، اعتراض رسمی جامعه فوتبال و ملت ایران را به 
این موضوع به فدراسیون جهانی فوتبال ابراز می دارد. 
روش��ن است خلیج فارس، نامی اصیل و تاریخی است 
که از س��الیان دور به صورت مستمر در همه زبان ها و 
ادبیات جهانی استفاده شده و در اطلس های دربردارنده 
نقشه های کهن و نقشه های تاریخی هم به صورت کامل 
با این عنوان از آن یاد شده است. بر این اساس، سوابق 
متقن و اس��توار اسناد مربوط جهت تصحیح روندهای 
ناصواب خلاف عرف بین المللی در سال های آتی، توسط 

فدراسیون فوتبال ایران به فیفا ارسال خواهد شد.

شکایت پرسپولیس از بازیکن نساجی
باشگاه پرسپولیس اعلام کرد: ضمن حضور مهدی ترابی و 
نمایندگان باشگاه در کمیته انضباطی برای طرح دفاعیات، از 
بازیکنی که در جریان بازی به صورت مکرر و موکد ترابی را 
مورد هتاکی و توهین قرار داد، به این دلایل و برای تلاش در 
جهت ایجاد درگیری، شکایت می کند. باشگاه پرسپولیس اعلام 
کرد: بازیکن پرسپولیس در بازی برابر نساجی از زمین اخراج 
شد و از ادامه آن پیکار محروم شد. با توجه به این امر امیدواریم 
بعد از روشن شدن مسائل برای اعضای کمیته انضباطی و اینکه 
شروع کننده آن اتفاقات فرد دیگری بود، ترابی را برای بازی های 
آتی در اختیار داشته باشیم. البته در این باره باید منتظر بود 
تا کمیته انضباطی فدراسیون بعد از اطلاع از مسائلی که روی 
داد نظر خود را اعلام دارد. به هر حال مهدی ترابی، همواره 
بازیکنی بوده که از برخورد و درگیری پرهیز می کند و سابقه 
او در این ارتباط روشن و مشخص است و در این ماجرا هم 
نه تنها شروع کننده نبود، بلکه در طول مسابقه تلاش کرد با 
نشنیده و ندیده گرفتن صحبت ها و اقدامات بازیکن تیم مقابل، 
از بروز اتفاقات جلوگیری کند و شاید اگر داور متوجه هتاکی و 
توهین ها شده بود و بازیکن خاطی را از زمین اخراج می کرد، 
حوادث بعدی رخ نمی داد. البته باشگاه پرسپولیس در کنار 
دفاعی که صورت خواهد گرفت و مستنداتی که ارائه می دهد 
از احمد موسوی، بازیکن تیم نساجی مازندران به خاطر رفتار 
غیرفوتبالی که نسبت به بازیکن پرسپولیس داشت و بازی را به 
سمت آن اتفاقات پیش برد به کمیته انضباطی شکایت خواهد 
برد. البته در این بین باید به رفتار جوانمردانه و اخلاق مدارانه 
سرمربی نساجی مازندران نیز اشاره و بابت آن تشکر کنیم. او 
به جای داور مسابقه که فرض بر این است متوجه رفتارهای 
بازیکن مورد نظر نشد، بازیکن خاطی را از زمین بیرون کشید 
و در زمان بیرون آمدن موس��وی از زمین دلیل تعویضش را 

خطاب به خود بازیکن همین موضوع عنوان کرد.

پسر دیوید بکام
 همبازی سامان قدوس شد

رومئ��و بکام با امضای قراردادی قرضی تا پایان فصل به 
تیم برنتفورد پیوس��ت. به گزارش دیلی میل، رومئو بکام، 
بازیکن ۲۰ ساله به صورت قرضی از اینتر میامی به برنتفورد 
پیوس��ت. پدر او دیوید بکام یک س��تاره جهانی بود و حالا 
رومئو بکام در تلاش است راه او را دنبال کند. پسر اسطوره 
منچستریونایتد قرارداد قرضی با باشگاه لیگ برتری برنتفورد 
تا پایان فصل امضا کرد. این بازیکن در تیم B انگلیس حضور 
دارد و پیش از این در باشگاه پدرش اینتر میامی نیز بازی 
کرده بود. بازیکن جدید برنتفورد بعد از حضور در این تیم 
گفت: بسیار مفتخرم و خوشحالم که اینجا هستم. برنتفورد 
بازیکنان خوب و مستعد زیادی دارد و خوشحالم که حالا در 
کنار این بازیکنان بازی می کنم و تلاش خواهم کرد بهترین 
بازی های خودم را نمایش دهم. رومئو بکام ممکن است به 
مدتی زمان نیاز داشته باشد تا بتواند با موفقیت های پدرش 
در لیگ برتر برابری کند. اسطوره انگلیس در مجموع ۳۸۸ 
بازی برای منچستریونایتد انجام داد که ۲۶۴ بازی در لیگ 
برتر انگلیس بود. دیوید بکام با »شیاطین سرخ« ۶ قهرمانی 
انگلیس، ۲ جام حذفی و ۴ سوپر جام به دست آورد. حضور 
در جام جهانی همراه انگلیس و قهرمانی در  لیگ قهرمانان 
نیز بخش��ی از کلکسیون جام های دیوید بکام است. رومئو 
بکام نیز در مجموع ۲۶ بازی برای تیم دوم اینتر میامی انجام 

داد که در آن ۱۲ گل به ثمر رساند.

کم حجاب ها هم
پای کار انقلاب هستند

ادامه از صفحه اول
ما امروز با بانوانی مواجهیم که در پوشش خود نقایصی 
دارن��د اما این وضعیت نیازمند حرکت و برنامه ریزی های 
فرهنگی اس��ت. این بیانات رهبر معظم انقلاب امیدی به 
جامعه بانوان می دهد که محکم تر از گذشته پای آرمان ها 
و ارزش های نظام و انقلاب بایس��تند. مصداق این بیانات 
رهبری را ما در ایام ش��هادت س��ردار دل ها حاج قاس��م 
سلیمانی مشاهده کردیم. بانوانی که در ظاهر در پوشش 
و حجاب ش��ان نقصی وجود دارد با ای��ن حال باانگیزه و 
پرشور در مراسم سردار دل ها شرکت کردند و اوج ارادت 
خود را نسبت به سردار ابراز داشتند. به صورت کلی باید 
گفت دشمن در قضیه زنان ایرانی در چند ماه اخیر دچار 

اشتباه فاحش محاسباتی شد.
* نماینده مجلس

اخبار

ورزشی

دیدگاه

کارشناس فوتبال با بیان اینکه استقلال 
شکست بدی را مقابل تراکتور پذیرا شد، 
گفت: این تیم کاملا بی برنامه بود و طوری عمل کرد که من تا به 
حال در لیگ برتر چنین استقلالی ندیده بودم. عبدالعلی چنگیز در 
گفت وگو با »وطن امروز« با اشاره به شکست استقلال برابر تراکتور 
تبریز در هفته پایانی دور رفت لیگ گفت: استقلال در یک بازی 
کاملا بی برنامه، بی هدف و بدون انگیزه شکست را برابر تراکتور پذیرا 
شد. استقلال که هفته گذشته مقابل مس رفسنجان نتوانسته بود 
به پیروزی دست یابد و در خانه به یک امتیاز رسیده بود، این بار 
در تبریز شکست را پذیرا شد تا فاصله ۵ امتیازی با پرسپولیس 
پیدا کند. تا به حال این چنین استقلال را بی برنامه و بی انگیزه 
ندیده بودم. بازیکنان بازی خوبی از خود به نمایش نگذاشتند و 
همین مساله باعث شد مورد انتقاد همه اهالی فوتبال قرار بگیرند. 

کارشناس فوتبال تاکید کرد: در خط حمله، هافبک و دفاع حرفی 
برای گفتن نبود و همه ضعیف عمل کردند و این نشان می دهد این 

تیم مشکلات زیادی دارد و باید هر 
چه سریع تر این مشکلات برطرف 
شود. تغییرات پی در پی در ترکیب 
و عدم شناخت سرمربی از تیمش 
باعث شده استقلال نتواند موفق 
عمل کند. مهدی قائدی و ارسلان 
مطهری هرگز نتوانستند انتظارات 
را برآورده کنند و در خط هافبک 

ه��م آنقدر ضعف  وج��ود دارد که باید هر چ��ه زودتر کادر فنی 
استقلال و مدیریت باشگاه فکری به حال این نقاط ضعف کنند. 
چنگیز درباره اینکه چه راهکاری وجود خواهد داشت تا آبی پوشان 

بتوانند از این مرحله سخت عبور کنند، گفت: استقلال به خون 
تازه نیاز دارد؛ بازیکنانی که بتوانند نقاط ضعف را پوشش دهند. 
باید ش��رایطی به وجود بیاید که 
تیم باانگیزه شود. بازیکنان فقط 
برای رفع تکلیف بازی می کنند. 
پیشکسوت آبی پوشان ادامه داد: 
من سال ها چنین استقلالی را در 
فوتبال ایران ندیده بودم. هواداران 
حق دارن��د منتقد عملکرد کادر 
فنی و بازیکنان باش��ند. عجیب 
اس��ت س��اپینتو بعد از این همه مدت نتوانس��ته با یک ترکیب 
کامل به میدان برود، بعضی بازیکنان را بی جهت کنار می گذارد و 
بعضی که ضعیف عمل می کنند، باز هم در ترکیب قرار می گیرند 

و این مش��کل باید هر چه زودتر برطرف ش��ود. وی درباره دیدار 
پنجشنبه اس��تقلال که مجدد با تراکتور این بار در جام حذفی 
برگزار می ش��ود، گفت: فشارها روی ساپینتو زیاد شده و او حالا 
باید پاسخگو باشد که چرا تیمش خوب بازی نمی کند و شکست 
می خ��ورد. مطمئناً هواداران آرام نخواهند نشس��ت و حالا باید 
باشگاه یک تصمیم منطقی درباره شرایط این روزهای استقلال 
بگیرد. مدیریت باش��گاه و اعضای هیأت مدیره باید از س��اپینتو 
بخواهن��د درباره عملکردش توضیحات لازم را بدهد، اس��تقلال 
اگر با این روند پیش برود براحتی قهرمانی را از دس��ت خواهد 
داد و ای��ن می تواند ضربه بدی به هواداران بزند، بنابراین هر چه 
زودتر مدیران باش��گاه باید جلساتی را با ساپینتو برگزار کنند تا 
 مشکلات برطرف شود و استقلال بتواند از این شرایط بد بیرون

بیاید.

انتقاد چنگیز از آبی پوشان و ساپینتو در گفت وگو با »وطن امروز«

تا به حال چنین استقلالی ندیده بودم

بازیکن سرشناسی که به خاطر رونالدو جدا شد
قرارداد بازیکن کامرونی سرشناس النصر عربستان به خاطر پیوستن رونالدو به این تیم فسخ شد. باشگاه النصر عربستان بعد از پیوستن 
کریستیانو رونالدو به این تیم مجبور شد نام یک بازیکن خارجی را از فهرست خود خط بزند. وینسنت ابوبکر، مهاجم کامرونی و سرشناس 
النصر از فهرست این تیم خط خورد. باشگاه النصر قرارداد این بازیکن را فسخ کرد تا او رسما به کار خود در این تیم پایان دهد.

»گرگ برهالتر« ب��ه دلیل درگیری با 
همس��ر خود در ۳۱ س��ال پیش فعلا 
تعلیق شده و ممکن است صندلی تیم ملی آمریکا را ترک 
کند. به گزارش اس��پورت ۲۴، س��رمربی تیم ملی فوتبال 
آمریکا در قطر موفق ظاهر شد و تیمش به مرحله یک هشتم 
نهایی جام جهانی ۲۰۲۲ صعود کرد اما با این حال، ۲ هفته 
پس از پایان مسابقات، گرگ به طور غیرمنتظره ای از کار 
تعلیق ش��د؛ موضوعی که پرسش های زیادی ایجاد کرد. 
حالا مشخص شده برهالتر متهم به خشونت خانگی است 

که ۳۱ سال پیش رخ داده است.
داستان چیست؟ ■

پاییز ۱۹۹۱ گرگ با همس��ر خود روزالیند آش��نا شد. 
در آن زمان او ۱۸ س��ال داش��ت و سال اول دانشگاه بود. 
برهالتر از آن دختر خواستگاری کرد و در ابتدا همه چیز 
عالی پیش رفت اما پس از ۴ ماه درگیری بین آنها شروع 

شد و دعوای سختی داشتند 
و گرگ نتوانست احساسات 
خود را کنترل کند و به پاهای 

روزالیند ضربه زد. 
چرا سرمربی آمریکا الان  ■

متهم به خشونت شد؟
این رسوایی از سوی مادر 
جیووانی رینا، دوست نزدیک 
خانواده برهالتر به فدراسیون 

فوتبال آمریکا گزارش شد. در آن زمان او با روزالیند )همسر 
گرگ برهالتر( دوست بود. قبل از جام جهانی ۲۰۲۲ برهالتر، 
جیووانی پس��ر کلودیو رینا، بازیکن پیشین آمریکا را کنار 
کشید و به او گفت در قطر بازیکن اصلی نخواهد بود. جیووانی 
نتوانست با چنین تصمیمی کنار بیاید و وقتی متوجه شد در 
دیدار با ولز در قطر بازی نمی کند، عصبانی ش��د و روز بعد 

عمداً تمرین را به هم ریخت. 
فدراس��یون فوتب��ال آمریکا 
می خواست جیووانی را به خانه 
 بفرستد. با این حال، او با رای
هم تیمی هایش نجات یافت. 
۱۳ نفر از ۲۵ نفر موافق ماندن 
او در تیم بودند. در نتیجه این 
هافب��ک در جام جهان��ی بود 
و حت��ی ۵۲ دقیقه به میدان 
رفت. با این وجود، نه رینای پدر و نه همس��رش از چنین 
اتفاق��ی راضی نبودند. بنابرای��ن تصمیم گرفتند از برهالتر 
انتقام بگیرند و اتفاقی را که ۳۱ س��ال پیش رخ داده بود، 
بازگو کردند چرا که مادر رینا شاهد آن درگیری بین گرگ 
برهالتر و همسرش بود و به فدراسیون فوتبال آمریکا گزارش 

داد چنین خشونت خانوادگی ای رخ داده است. 

اکنون چه خواهد شد؟ ■
حت��ی قب��ل از اینکه این ماجرا علنی ش��ود، گرگ در 
شبکه های اجتماعی خود درباره این حادثه صحبت کرد. 
وی در عین حال تصریح کرد قصد همکاری با فدراسیون 
فوتبال را دارد ولی فدراس��یون وکلای��ی را برای تحقیق 
استخدام کرده است. جالب ترین چیز این است که روزالیند 
مدت ها پیش برهالتر را بخش��ید و آنها بیش از ۳۰ س��ال 
اس��ت با خوش��حالی با هم زندگی می کنن��د. با این حال 
اتفاق ۳۱ س��ال پیش ممکن است باعث اخراج برهالتر از 
هدایت تیم ملی آمریکا شود. برهالتر اکنون نمی تواند تیم را 
آموزش دهد و به طور موقت از کار تعلیق شده است. هنوز 
مشخص نیست نتیجه تحقیقات برای این مربی چه خواهد 
شد ولی در حال حاضر »آنتونی هادسون« وظیفه هدایت 
 و تمرین تیم ملی آمریکا را بر عهده دارد و برهالتر تعلیق

است. 

حاشیه عجیبی که باعث اخراج سرمربی تیم ملی فوتبال آمریکا خواهد شد

مربی زن ستیز
گزارش

گفتوگو

زهره فلاح زاده: تیم استقلال در آخرین دیدار نیم فصل اول لیگ 
بیست و دوم مقابل تراکتور در تبریز با نتیجه ۲ بر صفر شکست 
خورد تا علاوه  بر از دست دادن رده دوم جدول، ۵ امتیاز هم با 
تیم صدرنشین پرسپولیس فاصله پیدا کند؛ شکستی که حواشی 

بیشتری را به اردوگاه این تیم وارد کرد.
پیش از این دیدار، شایعه  ای مبنی بر آخرین حضور ریکاردو 
ساپینتو، سرمربی آبی ها در لیگ برتر وجود داشت تا جایی که 
حتی گفته می شد امکان کم کاری چندین بازیکن در پست های 
دف��اع و هافبک هم وجود دارد و اس��تقلال برابر تراکتور پیروز 

نخواهد شد.
ترکیب استقلال درست مثل هفته های گذشته دچار تغییر 
شده بود و ساپینتو هنوز نتوانسته به ترکیب اصلی دست پیدا 
کند که این خود سوال مهمی در ذهن ها ایجاد می کند که چرا 
سرمربی پرتغالی تا نیم فصل لیگ برتر همچنان برای شناسایی 

ترکیب اصلی و ثابت تیمش مشکل دارد.
تراکتوری ها از همان ابتدای بازی توپ و میدان را در اختیار 
داش��تند و استقلالی ها درس��ت مثل هفته های اخیر یک بازی 
سردرگم و بدون برنامه را به نمایش گذاشتند. در انتها تیم پاکو 

خمز با دبل محمد قنبری توانست بر شاگردان ساپینتو غلبه کند 
و با ۲ پله صعود در رده ششم قرار بگیرد.

اما حواشی برای آبی ها تنها به نتیجه این دیدار ختم نمی شود، 
چرا که ش��ایعه کم کاری بازیکنان با عملکرد ضعیف آنها شکل 
پررنگ تری به خود گرفت و بس��یاری از ه��واداران به راه رفتن 
برخی مدافعان و هافبک های تیم در زمین مسابقه اشاره داشتند؛ 
مساله ای که ۲ فصل پیش در زمان محمود فکری، سرمربی وقت 
استقلال هم رخ داده بود و تیم فکری با نمایش بسیار ضعیف برابر 
سپاهان شکست خورد تا با آن نتیجه این سرمربی کنار برود. مدتی 
بعد یک مدافع استقلال طی مصاحبه ای تایید کرد برخی بازیکنان 
برای فکری بازی نکردند و در واقع کم کاری آنها برای کنار رفتن 
این مربی بود. حال همان مدافع و دیگر بازیکنان در تیم حضور 
دارند و عملکرد آنها در برابر تبریزی ها بسیار ضعیف بود، تا جایی 
که تراکتوری ها روی ۲ پاس استقلالی ها به گل رسیدند و آبی ها 

هیچ برنامه ای برای جبران گل های خورده نداشتند.
عملکرد ضعیف برخی بازیکنان استقلال به قدری مورد توجه 
قرار گرفته بود که برخی اعضای باشگاه استقلال در گفت وگویی 
که با خبرنگار »وطن امروز« داش��تند، به کم کاری آنها اش��اره 

کردند و حتی گفته شده در جلسه امروز هیات مدیره قرار است 
این موضوع مورد بررسی قرار بگیرد؛ جلسه ای که تکلیف ساپینتو 

را هم مشخص خواهد کرد.
طبق ش��نیده های خبرنگار »وطن امروز« بین مدیرعامل و 
س��رمربی باشگاه اس��تقلال اختلاف هایی وجود دارد و طرفین 
تمایلی به ادامه همکاری ندارند. حتی مسؤولان استقلال در این 
مدت با چند گزینه داخلی صحبت هایی داشته اند تا در صورت 
عدم نتیجه گیری و کنار گذاشتن مرد پرتغالی، گزینه خود را به 

خدمت بگیرند.
البته به نظر می رسد مدیران استقلال می خواهند توپ را در 
زمین ساپینتو بیندازند و خود را مبرا از هر اشتباهی معرفی کنند. 
به همین دلیل و با توجه به فاصله کم )۴ روز( تا بازی استقلال در 
جام حذفی امکان دارد اولتیماتومی به سرمربی دهند تا در صورت 

حذف تیم  برای همیشه با وی خداحافظی کنند.
در این جلس��ه علاوه بر وضعیت ساپینتو و شایعه کم کاری 
بازیکنان، اعضای هیات مدیره درباره بدهی س��نگین باشگاه به 
آندره آ اس��تراماچونی و دیگر خارجی های طلبکار هم صحبت 
خواهند کرد؛ بدهی  هایی که اگر تا ۶ بهمن پرداخت نشود، پنجره 

استقلال باز نخواهد شد و این یعنی تیم بدون تقویت و ترمیم و 
با حواشی بیشتری که ایجاد می شود، باید تا پایان فصل سر کند.

اگ��ر عل��ی فت��ح الله زاده، مدیرعامل اس��تقلال در باز کردن 
پنج��ره نق��ل و انتقالات منفعل عمل کند، هیچ بعید نیس��ت 
او و دوس��تانش ب��ار دیگر از باش��گاه کوچ کنن��د و آبی ها را با 
 دس��ت خال��ی و بحران  های ایجادش��ده ب��ه مدیرعامل بعدی

بسپارند.
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با همه بازیکنان

کریمی:
ح نیست! برکناری ساپینتو مطر

عضو هیات مدیره باشگاه استقلال می گوید جدایی ریکاردو 
ساپینتو از جمع آبی پوشان پایتخت مطرح نیست. 

خبری مبنی بر جدایی ریکاردو ساپینتو از استقلال منتشر 
شد و گفته شد این مربی با فسخ قرارداد خود، به همکاری 

با باشگاه استقلال پایان داده است.
حجت کریمی، عضو هیات مدیره باش��گاه استقلال در 
گفت وگو با ایس��نا، در واکنش به این خبر اظهار کرد: این 
مسأله به هیچ عنوان درست نیست. ریکاردو ساپینتو سرمربی 
اس��تقلال است و به همکاری خود با باشگاه استقلال ادامه 

خواهد داد. 
او همچنین در پاس��خ به این س��وال که آیا در جلس��ه 
یکشنبه )امروز( هیات مدیره باشگاه استقلال، بحثی مبنی بر 
اتمام همکاری با ریکاردو ساپینتو خواهد شد؟ گفت: خیر! 
چنین چیزی مطرح نیست و جلسه هیات مدیره باشگاه درباره 
پیشرفت های کاری و مدیریتی باشگاه است و ارتباطی با این 

مسائل ندارد. 


